
Protokół Nr XLII/18

z obrad XLII  sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali  Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 21 marca 2018 roku

Obrady XLII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły 
zaś o godzinie 14:47.

W obradach XLII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na XLII sesji:

1. Marek Bogucki
2. Witold Berski
3. Rafał Burakowski
4. Jan Hyndza
5. Katarzyna Jarocka
6. Jerzy Korowicki
7. Walentyna Kożuchowska
8. Paweł Onieszczuk
9. Jerzy Roszczenko
10. Łukasz Rybałtowski
11. Igor Śnieżko
12. Agnieszka Monika Zalewska
13. Roman Zdrojewski

Radni nieobecni na XLII sesji:
1. Melania Grygoruk 
2. Antoni Kosieradzki

W obradach XLII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza 
3) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta
4) Elżbieta Rakszawa – Sekretarz Miasta

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  XLII  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  21  marca  2018  r.  otworzyła
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Agnieszka  Monika  Zalewska,  która  na  wstępie  powitała
wszystkich przybyłych na XLII sesję Rady Miasta. 
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Do punktu 2 – przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  porządek  obrad  radni  otrzymali  łącznie  z
materiałami na sesję (Załącznik Nr 2). 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji zostały omówione uchwały, które chciałaby
wprowadzić do porządku obrad:

-  Pierwsza uchwała w sprawie podziału Miasta  Siemiatycze na stałe  obwody głosowania,
ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji  wyborczych.
Przewodnicząca  Rady  zaproponowała  wprowadzenie  uchwały  do  pkt  7  porządku  obrad,
pozostałe  punkty  uległyby  przesunięciu.  Przewodnicząca  Rady  zapytała,  kto  jest  za
wprowadzeniem uchwały do porządku obrad,  na 13 radnych biorących udział  w obradach
XLII  sesji,  w głosowaniu udział  wzięło 13 radnych,  za  przyjęciem zmiany głosowało  13
radnych. Zmiana porządku obrad został przyjęty jednogłośnie

-  Druga  uchwała  w  sprawie  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego,
Przewodnicząca  Rady  zaproponowała  wprowadzenie  uchwały  do  pkt  10  porządku  obrad,
pozostałe  punkty  uległyby  przesunięciu.  Przewodnicząca  Rady  zapytała,  kto  jest  za
wprowadzeniem uchwały do porządku obrad,  na 13 radnych biorących udział  w obradach
XLII  sesji,  w głosowaniu udział  wzięło 13 radnych,  za  przyjęciem zmiany głosowało  13
radnych. Zmiana porządku obrad został przyjęty jednogłośnie.

-  Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego Programu Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w rodzinie w 2017 r. Przewodnicząca Rady zaproponowała
wprowadzenie  sprawozdania  do  pkt  16  porządku  obrad,  pozostałe  punkty  uległyby
przesunięciu.  Przewodnicząca  Rady  zapytała,  kto  jest  za  wprowadzeniem  zmiany  do
porządku obrad, na 13 radnych biorących udział w obradach XLII sesji, w głosowaniu udział
wzięło 13 radnych, za przyjęciem zmiany głosowało 13 radnych. Zmiana porządku obrad
został przyjęty jednogłośnie.

- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok Przewodnicząca
Rady  zaproponowała  wprowadzenie  sprawozdania  do  pkt  17  porządku  obrad,  pozostałe
punkty uległyby przesunięciu. Przewodnicząca Rady zapytała,  kto jest  za wprowadzeniem
zmiany  do  porządku  obrad,  na  13  radnych  biorących  udział  w  obradach  XLII  sesji,  w
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem zmiany głosowało 13 radnych. Zmiana
porządku obrad został przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  porządek  obrad  po
wprowadzonych zmianach XLII sesji, na 13 radnych biorących udział w obradach XLII sesji,
w  głosowaniu  udział  wzięło  13  radnych,  za przyjęciem  porządku  obrad  głosowało
13 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Przyjęty porządek obrad XLII sesji przedstawia się następująco:
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1) otwarcie obrad,

2) przyjęcie porządku obrad,

3) przyjęcie protokołu z obrad  XLI sesji Rady Miasta,

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami,

5) interpelacje i zapytania radnych,

6) podjęcie  uchwały  w  sprawie  podziału  Miasta  Siemiatycze  na  okręgi  wyborcze,
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu
wyborczym,

7) podjęcie  uchwały  w  sprawie  podziału  Miasta  Siemiatycze  na  stałe  obwody
głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji
wyborczych,

8) podjęcie uchwały zmieniającej Statut Młodzieżowej Rady Miasta Siemiatycze,

9) podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i
odprowadzania ścieków na terenie Miasta Siemiatycze,

10) podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego,

11) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r.,

12) podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Siemiatycze
na  lata  2018  -  2021  wraz  z  prognozą  kwoty  długu  i  spłat  zobowiązań  na  lata
2018 – 2035,

13) podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego
instytucji kultury za 2017 r.,

14) podjęcie  uchwały  w  sprawie  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta
Siemiatycze,

15) przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli,

16) przedstawienie  Sprawozdania  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w rodzinie w 2017 r.,

17) przedstawienie Sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017
rok,

18) odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

19) wolne wnioski,

20) zakończenie obrad,

Do punktu 3 – Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca  Rady  poinformowała  radnych,  że  protokół  z   XLI  sesji  Rady  Miasta
wyłożony jest na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad sesji nie wpłyną do niego uwagi
i poprawki to uzna się go za przyjęty.

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  zanim  Pan  Burmistrz  przedstawi  sprawozdanie,
Burmistrz  wraz z Radą Miasta  chcieliby podziękować Panu Robertowi Kobus za wkład i
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zaangażowanie w pełnieniu funkcji Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Siemiatyczach w
latach 2011 – 2018.

Burmistrz dodał, że Pan Robert na ostatnim walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej
zrezygnował z pełnienia tej zaszczytnej funkcji. Burmistrz powiedział, że bardzo dobrze się z
Panem Robertem współpracowało. Burmistrz dodał, że Pan Robert nadal pozostaje członkiem
Ochotniczej Straży Pożarnej, ale za dobrą i długoletnią współpracę należą się podziękowania.

Burmistrz  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  między  sesjami.  Sprawozdanie  stanowi
Załącznik  Nr  3 do niniejszego protokołu.

Do punktu 5 - interpelacje i zapytania radnych.

Radni zgłosili następujące interpelacje:

-  Radna Jarocka powiedziała,  że  temat  ulicy Fieldorfa poruszony został  w sprawozdaniu,
zatem  na  część  pytania  otrzymałam  informację,  kolejne  pytanie  dotyczy  ulicy
Ciechanowieckiej  i  doprowadzenia  wody  do  mieszkańców  mieszkających  zaraz  za
cmentarzem  i  po  drugiej  stronie  ulicy  Ciechanowieckiej  (okolice  leśniczówki).  Radna
zwróciła się też z prośba o naprawienie nawierzchni na ulicy Sezamkowej.

- Radny  Burakowski poruszył również temat ulicy Sezamkowej, powiedział, że droga jest w
kiepskim stanie, ale m.in. dlatego, że są tam sklepy i wjeżdżają samochody ciężarowe, dodał,
że  może  warto  porozmawiać  z  właścicielami  sklepów,  żeby  partycypowali  w  kosztach
naprawy ulicy.

- Radna Kożuchowska zapytała o to na jakim etapie są prace związane z oświetleniem ulicy
Polnej i Wysokiej?

Radna poruszyła  temat  nowych przystanków przy Placu Jana Pawła II,  dodała,  że trwało
postępowanie administracyjne w sprawie przystanków, zapytała,  czy postępowanie już się
zakończyło?

-  Radny  Bogucki  poruszył  temat  ścieżki  rowerowej  m.in.  na  ulicy  Świerkowej,  radny  w
imieniu mieszkańców zapytał, czy nie będzie problemu jak mieszkańcy będą parkowali swoje
samochody  na  wjazdach,  częściowo  zastawiając  przejazd  ścieżką?  Czy  nie  będą  karani
mandatami?

- Radny Rybałtowski poruszył temat sali gimnastycznej przy SP Nr 3, powiedział, że są tam
ubytki w ścianach i tynk się sypie i należałoby zająć się remontem szkoły i sali gimnastycznej
w najbliższym czasie.

Radny Rybałtowski  poruszył temat nowej ścieżki  pieszo-rowerowej na ulicy Nadrzecznej,
powiedział,  że  rodzice  małych  dzieci  zwracają  się  z  prośbą  o  wykonanie  nasadzeń
(niewysokich  krzaków)  w okolicy  ścieżki,  ponieważ małe  dzieci  boją  się,  że  wpadną do
wody.

- Radny Śnieżko powiedział, że otrzymaliśmy dobrą informację o ścieżce rowerowej, która w
niedługim czasie powstanie na ulicy Świerkowej, radny dodał, że dobrze byłoby połączyć tą
ścieżkę ze ścieżką która biegnie na ulicy Górnej, byłby wtedy już fajny fragment ścieżki.

Radny Śnieżko poruszył jeszcze temat niebezpiecznego skrzyżowania ulicy Leśnej z ulicą
Kasztanową.

- Przewodnicząca Rady zapytała o progi zwalniające w mieście m.in. na ulicy Ogrodowej.
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- Radny Hyndza poruszył temat kanalizacji na Łojkach, zapytał czy coś zostało zrobione w tej
sprawie?

Radny Hyndza zapytał o to czy zostaną zabezpieczone studnie na „19”?

Radny Hyndza powiedział, że na ulicy Nadrzecznej stoi kałuża wody, zapytał czy w ramach
gwarancji można to usunąć?

Radny Hyndza poruszył temat przystanku MKS na ulicy 11 Listopada, powiedział, że trzeba
wymienić siedzisko i pomalować.

Radny Hyndza powiedział,  że Stowarzyszenie Ignis pozyskało pieniądze na remont Domu
Rycerza, zapytał czy coś tam będzie robione jeśli tak to kiedy?

Obrady opuściła rady Berski, od tej pory w obradach uczestniczy 12 radnych.

- Radny Roszczenko powiedział,  ze została podjęta uchwała w sprawie zamiaru likwidacji
gimnazjum Nr 1,  radny zapytał  o to czy Kuratorium Oświaty przesłało już swoją opinię?
Radny powiedział, że obecnie trwał remont budynku w którym mieści się Szkoła Muzyczna a
w najbliższym czasie  ma powstać Dom dziennej opieki,  radny zapytał  o to czy są jakieś
liczbowe dane osób zainteresowanych takim pobytem?

- Radny Burakowski powiedział, że planowane było zrobienie oświetlenia bieżni na stadionie
MOSiR, radny zapytał o to czy już wiadomo kiedy zostanie wykonane oświetlenie? Radny
zapytał też o to kiedy zostanie oddane do użytku boczne boisko?

Do  punktu  6  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  podziału  Miasta  Siemiatycze  na  okręgi
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym
okręgu wyborczym

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Sekretarz o wyjaśnienie tej uchwały.

Pani  Sekretarz  powiedziała,  że  obowiązek  podział  Miasta  na  okręgi  wyborcze  wynika  z
ustawy  o  zmianie  niektórych  ustaw  w  celu  zwiększenia  udziału  obywateli  w  procesie
wybierania,  funkcjonowania  i  kontrolowania  niektórych  organów  publicznych.  Przepisy
przejściowe tej ustawy nakładają na gminy obowiązek dokonania podziału do końca marca
bieżącego roku. Technika tego podziału jest taka, ze ilość mieszkańców dzieli się przez liczbę
radnych  wybieranych  w danej  gminie  i  wychodzi  wtedy  wskaźnik  reprezentacji  i  na  tej
podstawie dokonuje się podziału miasta. Drugą sprawą którą należy wziąć pod uwagę jest
podział miasta na Osiedla. Podział na okręgi wyborcze jest identyczny z tym jaki był 4 lata
temu podczas wyborów samorządowych. Doszły tylko nowe ulice i adresy.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie
nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  podziału  Miasta  Siemiatycze  na  okręgi  wyborcze,
ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu
wyborczym.,  Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej
uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach XLII sesji, w głosowaniu udział wzięło
12  radnych,  „za”  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych.  Uchwała  została  podjęta
jednogłośnie.
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/Uchwała Nr XLII/250/18 stanowi Załącznik Nr 3

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie podziału Miasta Siemiatycze na stałe obwody
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Sekretarz o wyjaśnienie tej uchwały.

Pani  Sekretarz  powiedziała,  że  podział  Miasta  na  okręgi  głosowani  jest  konsekwencją
podjętej przed chwilą uchwały w sprawie podziału miasta na okręgi wyborcze. Miasto zostało
podzielone  jak  dotychczas  na  8  stałych  obwodów głosowania,  zasada  jest  to  że  obwody
głosowania  obejmują  okręg  wyborczy,  bądź  kilka  okręgów  wyborczych.  Zgodnie  z
założeniem ustawowym okręg wyborczy nie może zawierać więcej niż 5000 mieszkańców,
pozostały też siedziby w tych miejscach w których były, zmieniła się nazwa z Zespołu Szkół,
na Szkołę Podstawową Nr 3, oraz w okręgu wyborczym Nr 3 do tej pory była wpisana Szkoła
Muzyczna, ale jest to siedziba Siemiatyckiego Ośrodka Kultury i tak zostało wpisane.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie  podziału
Miasta Siemiatycze na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib
obwodowych komisji wyborczych, Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto
jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach XLII sesji, w
głosowaniu  udział  wzięło  12  radnych,  „za”  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

/Uchwała Nr XLII/251/18 stanowi Załącznik Nr 4

Do  punktu  8  -  podjęcie  uchwały  zmieniającej  Statut  Młodzieżowej  Rady  Miasta
Siemiatycze.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Sekretarz o wyjaśnienie tej uchwały.

Pani  Sekretarz  powiedziała,  że  w związku  z  nowym ustrojem szkół   zaszła  konieczność
wprowadzenia zmian w Statucie Młodzieżowej Rady Miasta, dotychczas członkami MRM i
osobami uprawnionymi do głosowania na członków MRM byli uczniowie gimnazjum  i szkół
ponadgimnazjalnych w wieku od 13 do 20 lat. Wprowadzona zmiana zmienia nazewnictwo
szkół,  wprowadzono  zapis  uczniowie  szkół  podstawowych  i  ponadpodstawowych  są
uprawnieni do głosowania i bycia radnymi MRM, wprowadzony został też dodatkowy zapis,
który  reguluje  wygaśnięcie  mandatu  w  związku  z  ukończeniem  nauki  w  szkole
ponadpodstawowej. Zmieniony został załącznik w sprawie podziału mandatów, który wynika
z aktualnej liczby uczniów w poszczególnych szkołach. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej  Statut
Młodzieżowej  Rady  Miasta  Siemiatycze.  Przewodnicząca  zwróciła  się  do  radnych  z
pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach
XLII sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 12
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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/Uchwała Nr XLII/252/18 stanowi Załącznik Nr 5

Do punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania
wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Siemiatycze.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji uchwałę omówił Krzysztof Leszczyński –
Kierownik IF w Urzędzie Miasta.

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Leszczyńskiemu:

-  Pan  Leszczyński  powiedział,  że  po  komisji  uchwała  podlegała  jeszcze  konsultacji  z
Przedsiębiorstwem Komunalnym.  Powiedział,  że  do  uchwały  wkradł  się  techniczny błąd.
Uchwała ze sprostowaniem została przesłana do Państwa dzisiaj, zmiana dotyczyła § 20 ust. 6
było „o przyłączenie budowli” a powinno być „o przyłączenie urządzeń”, ust. 7 rozwinięcie o
urządzenia.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Przewodnicząca Rady zarządziła  głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia
projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Miasta
Siemiatycze. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej
uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach XLII sesji, w głosowaniu udział wzięło
12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, wstrzymało się od głosowania 2
radnych. Uchwała została podjęta większością głosów.

/Uchwała Nr XLII/253/18 stanowi Załącznik Nr 6

Na obrady sesji wrócił radny Berski, od tej pory w obradach uczestniczyło  13 radnych.

Do punku 10 -  podjęcie  uchwały  w sprawie  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa
drogowego.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  ze  uchwała  była  omówiona  na  komisji  czy  ktoś  ma
jeszcze jakieś pytania?

- Radny Rybałtowski powiedział, że nie był obecny na komisji i poprosił o wyjaśnienia do tej
uchwały.

- Pan Leszczyński powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany wysokości opłat za zajęcie
pasa drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, remontem bądź utrzymaniem
dróg,  a  dotyczy  zakresu  preferencyjnych  stawek  na  inwestycje  związane  z  infrastrukturą
„ostatniej  mili”  zapewniającą  dostęp  do  internetu  mieszkańców,  nowych  przyłączy  bądź
polepszenie  parametrów  już  istniejących.  „Ostatnia  mila”  jest  inwestycją  prowadzoną  na
szczeblu państwowym. Zadaniem gminy jest zapewnianie dostępu mieszkańcom do internetu
i jeśli zmniejszymy stawki to być może znajdą się inwestorzy, którzy wykorzystają istniejącą
sieć jak również będą zainteresowani budową nowej sieci. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wysokości
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem,
kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w obradach XLII sesji, w
głosowaniu  udział  wzięło  13  radnych,  „za”  podjęciem  uchwały  głosowało  11  radnych,
wstrzymało się od głosowania 2 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów.
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/Uchwała Nr XLII/254/18 stanowi Załącznik Nr 7

Do punktu 11 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienia do uchwały.

Pani Skarbnik powiedziała, ze zwiększenia w planie dochodów o kwotę 245 627,48 zł:

-  26 810 zł  -  umowa  o przyznaniu  pomocy  w ramach  działania  "Wsparcie  dla  rozwoju
lokalnego w ramach inicjatywy LEADER" PROW na lata 2014-2020 na zadanie "Organizacja
letnich  wydarzeń promocyjno-integracyjnych".  Umowa zawarta  z Zarządem Województwa
Podlaskiego.

-  106 052 zł  -  zwiększenie  ostatecznej  kwoty  subwencji  oświatowej  zgodnie  z decyzją
Ministra Finansów nr ST3.4750.1.2018 z dnia 13 lutego 2018 r.( uwolnione zostały własne
środki przeznaczone na finansowanie oświaty ).

-  565,48  -  przyznana  dotacja  celowa na  realizację  zadań  zleconych  z przeznaczeniem na
realizację  zadań  związanych  z przyznawaniem  Karty  Dużej  Rodziny,  zgodnie  z decyzją
Wojewody Podlaskiego Nr FB-II.3111.47.2018.MA z dnia 5 marca 2018 r.

-  112 200 zł  -  w tym:  kwota  91 200  wnioskowane  dofinansowanie  na  realizację  zadania
inwestycyjnego  pn.  "Adaptacja  i wyposażenie  pomieszczeń  na  utworzenie  dodatkowych
miejsc  żłobkowych"  w Żłobku  Miejskim  oraz  wprowadzenie  dochodów  z tytułu  opłat  za
żłobek w wysokości 21 000 zł.

Zwiększenia w planie wydatków o kwotę 383 893,48 zł:

- 30 000 zł - zwiększenie wydatków na wydatki inwestycyjne pn. „Wykup gruntów"

-  7 000 zł  -  kontynuowanie  projektu  w ramach  otrzymanego  z NOT   grantu  na
przeprowadzenie konsultacji dokumentów planistycznych.

-  26 810  zl  -  wydatki  związane  z realizacją  projektu  "Organizacja  letnich  wydarzeń
promocyjno-integracyjnych"

- 4 000 zł - planowane wydatkowanie na fundusz celowy Komendy Powiatowej Policji w
Siemiatyczach z przeznaczeniem na zakup sztandaru.

-  193 528 zł  -  w tym:  20 262  zwiększenie  dotacji  Przedszkolu  Specjalistycznemu
IN-PROGRES;  kwota  35 000 zł.  -  zwiększenie  wydatków inwestycyjnych  na  zadania  pn.
„Dokumentacja  na  adaptację  Szkoły  Muzycznej  po  budynku  gimnazjum"  oraz  kwota
138 266 zł  -  zwiększenie  wydatków  na  dzieci  z orzeczoną  grupą  o niepełnosprawności
w rozdziałach 80149, 80150 i 80152 - zgodnie z otrzymana metryczką do ostatecznej kwoty
subwencji.

-  2 990 zł  -  wydatki  na pokrycie  kosztów zwracanych nienależnie przyznanych zasiłków
stałych.

- 565,48 zł - przeznaczenie zgodne z decyzją Wojewody Podlaskiego

- 114 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. "Adaptacja i wyposażenie
pomieszczeń na utworzenie dodatkowych miejsc żłobkowych".

- 5000 zł wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. "Otwarta strefa aktywności"
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Zmniejszenia  w planie wydatków:

- 138 266 zł - zmniejszenie wydatków w poszczególnych rozdziałach na rzecz zwiększenie 
wydatków na dzieci z orzeczoną grupą o niepełnosprawności w rozdziałach 80149, 80150 i 80152 
- zgodnie z otrzymana metryczką do ostatecznej kwoty subwencji.

Skarbnik dodała,  ze  dzisiaj  otrzymała  od szkoły podstawowej Nr 3 wniosek o zmianę w
planie dochodów i wydatków na wydzielonym rachunku bankowym, planowana była kwota
230 tys. Zł, w tej chwili jest 256 tys. Zł. Skarbnik zwróciła się z prośbą o uwzględnienie tej
zmiany w budżecie.

Pani Skarbnik dodała, ze otrzymaliśmy decyzję Wojewody Podlaskiego przyznającą nam 13
149  zł  -  otrzymana  dotacja  na  realizację  zdań  bieżących  z  przeznaczeniem  na  program
"Pomoc państwa w zakresie dożywiania”.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały
w sprawie  budżetu  na  2018  r  z  uwzględnieniem zmian.  Przewodnicząca  zwróciła  się  do
radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w
obradach  XLII  sesji,  w  głosowaniu  udział  wzięło  13  radnych,  „za”  podjęciem  uchwały
głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

/Uchwała Nr XLII/255/18 stanowi Załącznik Nr 8

Do punktu 12 - podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta
Siemiatycze na lata 2018 - 2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata
2018 – 2035. 

WPF wiąże się ze sprawozdaniem w zakresie wykonania budżetu 2017 r. Takie sprawozdanie
zobowiązana jestem złożyć do 30 marca do RIO. Konieczne jest zaktualizowanie dochodów i
wydatków 2017r, ale przy okazji zostały też zaktualizowanie dochody i wydatki 2018 r. Jeśli
chodzi o lata przyszłe to nie wprowadza się żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Siemiatycze na lata 2018 - 2021 wraz z
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2018 – 2035. Przewodnicząca zwróciła się
do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w
obradach  XLII  sesji,  w  głosowaniu  udział  wzięło  13  radnych,  „za”  podjęciem  uchwały
głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

/Uchwała Nr XLII/256/18 stanowi Załącznik Nr 9

Do punktu 13 - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego instytucji kultury za 2017 r.

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze uchwała została omówiona na komisji. 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2017 r.
Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na
13radnych biorących udział w obradach XLII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych,
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„za”  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosowania.
Uchwała została podjęta większością głosów.

/Uchwała Nr XLII/257/18 stanowi Załącznik Nr 10

Do punktu 14 - podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Siemiatycze.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Paweł Onieszczuk – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej. Plan pracy stanowi załącznik do uchwały. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania?

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie planu pracy
Komisji  Rewizyjnej Rady Miasta  Siemiatycze.  Przewodnicząca zwróciła się  do radnych z
pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w obradach
XLII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 13
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

/Uchwała Nr XLII/258/18 stanowi Załącznik Nr 11

Do punktu 15 - przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej
kontroli.

Protokół  Komisji  Rewizyjnej  z  przeprowadzonej  kontroli  przedstawi  Przewodniczący
Komisji Rewizyjnej – Paweł Onieszczuk. Protokół stanowi załącznik Nr 12. 

Do  punktu  16  -  przedstawienie  Sprawozdania  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie  oraz  Ochrony Ofiar Przemocy w rodzinie  w
2017 r.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie zostało przedstawione na komisji przez
Panią Dyrektor –Ewę Romaniuk i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

Do punktu 17 - przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania
rodziny za 2017 rok.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie zostało przedstawione na komisji przez 
Panią Dyrektor –Ewę Romaniuk i stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.

Do punktu 18 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz – Piotr Siniakowicz.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnej  Jarockiej  w  sprawie  ulicy  Fieldorfa  Burmistrz
powiedział, że złożony został wniosek na zrobienie ulic na tym osiedle, jednak wskaźnik G
zamożności  gminy  wykluczył  nas  z  otrzymania  dofinansowania,  Burmistrz  dodał,  że  nie
można zrealizować na całym osiedlu inwestycji, pieniądze które były planowane na udział
własny zostaną wykorzystane na w pierwszej kolejności kanalizację, oraz jedną lub kilka ulic
na tym osiedlu. 

- Odnosząc się do interpelacji radnej Jarockiej w sprawie kanalizacji i wodociągu na ulicy
Ciechanowieckiej  Burmistrz  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  Prezesa  Przedsiębiorstwa
Komunalnego.
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- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, że złożone zostały wnioski do GDDKiA 
na lokalizację urządzeń w pasie drogowym. GDDKiA jak na razie wydłuża terminy 
administracyjne przesuwając termin wydania decyzji. Pierwszy wniosek dotyczy odcinka od 
cmentarza do ulicy Cichorskiego i Zameczka, a drugi wniosek dotyczy odcinka od Grotgera 
do leśniczówki (lewa strona). Po akceptacji GDDKiA niezwłocznie zostaną zamówione mapy
do celów projektowych i będzie można przystąpić do realizacji.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnej  Jarockiej  w  sprawie  ulicy  Sezamkowej  Burmistrz
odpowiedział,  że  ma  takie  samo  zdanie  jak  radny  Burakowski,  że  w  kosztach  powinien
partycypować  przedsiębiorca,  który  prowadzi  działalność  gospodarczą  w  tym  miejscu,  a
przyjeżdżające  samochody  dostawcze  zniszczyły  nawierzchnię.  Burmistrz  dodał,  że
prowadził już rozmowy wstępne w tym zakresie i w tym roku obiecał, ze coś dołoży do tej
inwestycji.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnej  Kożuchowskiej  w sprawie  oświetlenia ulic  Polnej  i
Wysokiej,  Burmistrz  powiedział,   że  dość  często  tą  sprawę  poruszają  radny  Bogucki  i
Korowicki,  Burmistrz  powiedział,  że  został  już  wyłoniony  wykonawca  i  do  15  maja
wykonawca ma czas na przygotowanie dokumentacji na oświetlenie w tych ulicach. Mamy
nadzieję, ze jeszcze w tym roku uda się wykonać to oświetlenie.

- Odnosząc się do interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie zielonych przystanków na
rondzie Burmistrz odpowiedział, że GDDKiA po raz kolejny nam obiecała, że w najbliższym
czasie zrobi zatoczki.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnego  Boguckiego  w sprawie  parkowania  na  wjazdach,
Burmistrz  powiedział,  że  jeśli  ktoś na chwilę  stanie  pod domem to nic się  nie stanie  ale
mieszkańcy musza się nauczyć parkowania na podwórkach.

-  Radny  Onieszczuk  dodał,  ze  trzeba  nauczyć  mieszkańców  nie  zastawiania  chodników,
ponieważ  utrudnia  to  przejście  innym  użytkownikom  chodników,  ciężko  przejść  np.  z
wózkiem jeśli samochód stoi na chodniku.

- Odnosząc się do interpelacji radnego Rybałtowskiego w sprawie hali przy SP Nr 3 Burmistrz
powiedział,  ze temat remontu szkoły czy hali  jest  bardzo często poruszany przez radnego
Roszczenko,  dodał,  ze  po  raz  kolejny  miasto  przymierza  się  do  złożenia  wniosku  na
termomodernizację SP Nr 3. Jest to dość duża kwota bo ok. 4 mln zł.

- Odnosząc się  do interpelacji  radnego Rybałtowskiego w sprawie nasadzeń nad zalewem
przy  ścieżce  pieszo  –  rowerowej  Burmistrz  powiedział,  że  trzeba  będzie  się  na  tym
zastanowić, nie można też zepsuć widoku jaki jest aktualnie.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnego  Śnieżko  w  sprawie  ścieżki  rowerowej  Burmistrz
odpowiedział,  że  jest  to  bardzo  dobry  pomysł,  powiedział,  że  toczą  się  rozmowy  z
Marszałkiem, żeby połączyć ścieżkę od ulicy Świerkowej do Górnej (droga wojewódzka) i
prowadzone  są  też  rozmowy  ze  Starostą,  żeby  zrobić  też  na  Słowiczyńskiej  (droga
powiatowa) ok. 200 m ścieżki, dzięki temu od manhatanu można by było dojechać aż do
cmentarza. Planowany jest też skwer, gdzie w dalszej części planowana jest również ścieżka
rowerowa i jeśli pociągnie się kawałek ścieżki do ulicy Gilewskiego i od Szkoły Podstawowej
Nr  3  do  ulicy  Świerkowej  to  zrobi  się  kolejny  duży  etap  ścieżki.  Niestety  nie  da  się
wszystkiego w ciągu roku zrobić.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnego  Śnieżko  w  sprawie  skrzyżowania  ulic  Leśnej  i
Kasztanowej Burmistrz powiedział, że jest pomysł żeby zrobić podobne rondo jak na ulicy
Słowackiego co spowolni ruch. 
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-  Odnosząc  się  do  interpelacji  Przewodniczącej  Rady  Burmistrz  powiedział,  ze  zostały
zabezpieczone środki na progi m.in. przy Szkole Podstawowej Nr 3 (2 progi), przy ZUS-ie, na
ulicy Kasztanowej. 

- Odnosząc się do interpelacji Wiceprzewodniczącego Rady w sprawie kanalizacji na Łojkach
Burmistrz powiedział, że jest przygotowana dokumentacja i poprosił Prezesa PK o udzielenie
odpowiedzi.

-  Prezes  PK powiedział,  że  prowadzone są  rozmowy z  GDDKiA o lokalizacji  urządzeń,
następnie  mapy  projektowe  i  ma  nadzieję  że  wniosek  lokalizacyjny  zostanie  złożony  w
drugim  kwartale.  Prezes  PK  powiedział,  ze  wszystko  co  jest  związane  z  GDDKiA się
przeciąga w czasie.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  Wiceprzewodniczącego  Rady  w  sprawie  studni  Burmistrz
powiedział, że związane jest to również z „19” mamy nadzieję że uda się to zrobić, może uda
się też zrobić zatoczkę przystankową przy Przedszkolu Nr 3.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  Wiceprzewodniczącego  Rady  w  sprawie  kałuży  na  ulicy
Nadrzecznej Burmistrz powiedział, że zostanie to sprawdzone.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  Wiceprzewodniczącego  Rady  w sprawie  przystanku  MKS
powiedział, że jak tylko pogoda się poprawi przystanek MKS na ulicy 11 Listopada zostanie
odmalowany i naprawiony.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  Wiceprzewodniczącego  Rady  w  sprawie  Domu  Rycerza
Burmistrz  odpowiedział,  ze  Stowarzyszenie  Ignis  przy  dużym  zaangażowaniu  miasta
otrzymało dofinansowanie na wymianę dachu i przygotowanie pod  przyszłą modernizację.
Zostanie  też  wyremontowana  łazienka.  Burmistrz  dodał,  że  Pan  Igor  M.,  który  w  tym
budynku również działa,  ma pomysł żeby złożyć wniosek z Budżetu Partycypacyjnego na
zagospodarowanie terenu wokół Domu Rycerza. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Roszczenko w sprawie domu dziennego pobytu dla
seniora  i  ilości  osób  zainteresowanych  takim  miejscem  Burmistrz  odpowiedział,  że  jeśli
chodzi o mieszkańców 65+ to w mieście jest ich 1379 kobiet i 870 mężczyzn. Jeśli chodzi o
wiek 75+ to jest 885 osób, jeśli  chodzi o wiek 80+ mamy 556 osób. Społeczeństwo żyje
dłużej i jest coraz bardziej aktywne. W naszym Uniwersytecie Trzeciego Wieku działa 100
osób (zaczynaliśmy od 40 osób). 

- Odnosząc się do zapytania radnego Roszczenko w sprawie stanowiska Kuratorium Oświaty
do  likwidacji  gimnazjum  Burmistrz  odpowiedział,  ze  jeszcze  nie  ma  odpowiedzi  w  tej
sprawie.

-  Odnosząc  się  do  interpelacji  radnego  Burakowskiego  w  sprawie  oświetlenia  bieżni
Burmistrz  odpowiedział,  że  zostaną  wysłane  zapytania ofertowe w tej  sprawie,  Burmistrz
dodał, że jest propozycja żeby oświetlenia włączało się na przycisk np. na 1 godzinę.

Odnosząc  się  do  zapytania  w  sprawie  boiska  bocznego  Burmistrz  poprosił  o  odpowiedź
Dyrektora MOSiR.

- Dyrektor MOSiR odpowiedział,  że boisko boczne wczesną wiosną jak tylko trawa ruszy
można będzie używać, dodał, że zostało do zrobienia kilka drobnych rzeczy typu założenie
siatek  do  piłko-chwytów,  przed  sezonem nie  chcieliśmy  ich  zakładać,  bramki  są,  trzeba
jeszcze  zrobić  ławki  dla  piłkarzy  rezerwowych.  Jak  tylko  pogoda  pozwoli  można  będzie
korzystać.

- Radny Burakowski zapytał o to czy przy okazji oświetlenia bieżni nie będzie możliwości
obrócenia jakiejś lampy w stronę bocznego boiska.
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-  Burmistrz  powiedział,  że  były  prowadzone  rozmowy na  ten  temat,  ale  prościej  będzie
skierować lampę z Orlika.

Do punktu 6 – wolne wnioski.

W tym punkcie głos zabrali:

Przewodnicząca Rady  powiedziała,  że  Rada  Miasta  ma wyznaczyć dwóch przedstawicieli
Rady  Miasta  Siemiatycze,  którzy  zostaną  powołani  do  składu  komitetu  rewitalizacji.
Przewodnicząca  Rady  zapytał  czy  ktoś  chciałby  uczestniczyć  w  pracach  Komitetu
Rewitalizacji. Chęć pracy zgłosiła radna Jarocka i radny Rybałtowski.

-  Radny  Korowicki  poruszył  temat  ścieżki  pomiędzy  ulicą  Wysoką  a  Polną,  zapytał  czy
istnieje możliwość położenia starej kostki z remontowanej ulicy w miejscu robienia nowej
ścieżki rowerowej.

- Burmistrz odpowiedział że się da.

-  Radny  Korowicki  poruszył  temat  cmentarza  żydowskiego,  powiedział,  ze  należałoby
uprzątnąć powalone drzewa.

- Burmistrz powiedział, ze rozmawiał w tej sprawie z Panem L., który obiecał, ze to sprzątnie,
jeśli tego nie zrobi to zajmie się tym nasza jednostka.

-  Radny Śnieżko poruszył  temat  progów zwalniających,  powiedział  że  jest  zwolennikiem
progów ale tych droższych tzw. wyniesionych przejść.

- Burmistrz powiedział, że jedyne zagadnienie to takie że tych lepszych zrobi się dużo mniej.

- Radny Śnieżko poruszył temat zastawiania ścieżek rowerowych, zapytał Komendanta Policji
o to jak wygląda sprawa parkowania na chodnikach czy ścieżkach od strony prawa ruchu
drogowego?

- Komendant odpowiedział, że nie można innemu uczestnikowi ruchu utrudniać przejazdu czy
przejścia, dodał, że postawienie samochodu na kilka minut może nie powstanie trudność, ale
na cały dzień to  skomplikuje innym uczestnikom. Komendant dodał,  że  należy szanować
innych uczestników ruchu drogowego i nie zastawiać ścieżek.

- Radny Rybałtowski poruszył temat zmiany organizacji ruchu na ulicy Wąskiej (znak droga
jednokierunkowa) oraz niebezpieczny łuk na ulicy Ściegiennego?

- Z-ca Burmistrza odpowiedział, że jeśli chodzi o ulicę Wąską to projekt reorganizacji ruchu
został już uzgodniony i ten znaki w najbliższym czasie zostaną zmienione. Na tym odcinku
będzie  możliwość  poruszania  się  w  obu  kierunkach,  ale  jeden  kierunek  będzie  bardziej
uprzywilejowany.

Jeśli chodzi o ulicę Ściegiennego to nie były podejmowane zmiany organizacji ruchu w tym
zakresie.

- Radny Rybałtowski powiedział, że nie chodzi o zmianę organizacji ale chociaż postawienie
luster, żeby polepszyło widoczność.

- Z-ca Burmistrza odpowiedział, że jest to forma poprawienia widoczności i w tym zakresie
spróbujemy to przeprowadzić.
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Do punktu 14 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLII sesji Rady Miasta w dniu 12 marca 
2018 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 16:20.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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